
Protokół nr 47/22 
z posiedzenia Komisji 

Zdrowia i Pomocy Społecznej 
z dnia 29 września 2022 roku 

Komisja obradowała w składzie: 
1. BARBARA BURY - Przewodnicząca Komisj i 
2. ZOFIA KRZEMIŃSKA 
3. MAREK CHART 
4r ANDRZEJ MARACH 
5. IWONA SIKORSKA 
6. TOMASZ FIFIELSKI 
7. KRZYSZTOF SZYMANOWICZ 

Przewodnicząca Komisji otworzyła obrady od godz. 09:13, następnie przedstawiła 

przesłany wcześniej porządek obrad. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do 

przesłanego porządku obrad. 

1. Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu za I półrocze 2022 

roku. 

2. Sprawy wniesione, wolne wnioski. 

3. Zakończenie. 

Ad. 1. 

Pani Skarbnik M. Masilkin przedstawiła sprawozdanie z wykonania I półrocza 2020 r. 

Poinformowała, że dochody osiągnięto w kwocie 36 197314,12, co stanowi 56,8% planu. 

Wydatki majątkowe wykonano w kwocie 32 158 664,52 zł na poziomie 48,5 5 planu. 

Wynik wykonania budżetu stanowi nadwyżka w kwocie 4.038 694,60 zł. 

Ogółem zadłużenie powiatu wyniosło 21 991 818 ,70 zł i jest na poziomie 34,5 %. 

Wydatki inwestycyjne wykonano 44,7 % planu rocznego. 

Szczegółowo odniosła się do omówienia dochodów w w dziale 851. Plan wykonany 

został w 64,61 % , w pomocy społecznej 51 %, w pozostałych działach polityki społecznej 

na poziomie 77 %. 

Radny T. Fifielski odniósł się do spłaty obsługi zadłużenie na poziomie 500 tys. zł. 



Pani Skarbnik wyjaśniła, że pozostała część spłaty będzie na poziomie 700 tys. zł 

zapłacona w grudniu. Wzrost obsługi długu jest więc znaczny w tym roku lmln 500 zł. 

Radna B. Bury zapytała z czego wynika nadwyżka budżetu na półrocze. 

Pani Skarbnik nadwyżka związana z harmonogramem działań inwestycyjnych. 

Aktualnie nie ma już w tym okresie oszczędności. Nadwyżka jest także pochodną 

wpływających subwencji w połowie roku . 

Ad. 2. 

Radny T. Fifielski odniósł się wzrastających kosztów inwestycji i mechanizmu działania. 

Zwrócił uwagę, że to wykonawca musi kredytować zadania. Wspomniał, że mieszkańcy 

Nowego Dworu złożą petycję w sprawie remontu drogi w tej miejscowości. 

Radna B. Bury zapytała ile wyniósł remont LO w Sępólnie. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że w są oszczędności po przetargowe z wykonanej 

inwestycji, szczegóły przedstawi na posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów . 

Radna B. Bury zapytała o zabezpieczanie ogrzewania w Domach Pomocy Społecznej? 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że Dom Pomocy Społecznej w Kamieniu Krajeńskim ma 

zabezpieczenie gazowe, w drugim domu w Kamieniu Kraj. jest gwarancja stałej ceny na 

ogrzewania. Przyznała, że jest problem jeśli chodzi o w DPS w Suchorączku są braki na 

olej opałowy. Ten Dom będzie składał wniosek o refundację kosztów podwyżki do 41%. 

Brakuje około 100 tys. zł na zakup opału. Domy dziecka mają środki w ramach swojego 

budżetu. CKZIU zgłosił zapotrzebowanie na zwiększenia ogrzewania w tej szkole. 

D. Szymańczak koordynator ds. projektów unijnych odniosła się prowadzonych procedur 

przetargowych na zadania inwestycyjne. Z informacji pozyskanej z ministerstwa 

samorządy, które nie wyłoniły wykonawców w ramach przetargu będą mogły 

realizować zadania. Jest to informacja nieoficjalna. Samorządy będą musiały okroić 

zadania inwestycyjne i wtedy będą mogły być realizowane. 

Radny M. Chart poinformował o zbiórce dla chorej Zosi Szcześniewskiej. Wspomniał, 

że tata chorej dziewczynki będzie w piątek w Więcborku, a w sobotę w Sępólnie Kraj. 

Sugerował, aby Rada Powiatu przygotowała uchwałę, aby zmienić sposób refundacji 

leku. 



Ad. 3. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej 

zamknęła posiedzenie o godz. 10.27. 

Protokółowała: 



o 

o 


